
 
 
Svedectvo budúcej mamičky  
Čakám dvojičky. Moja doktorka tvrdila, že je medzi nimi 

výrazný veľkostný rozdiel a že to jedno akoby 

neprospievalo, že mám len jednu placentu. Na ďalšom 

vyšetrení som bola u jedného profesora v Žiline . On mi 

povedal ,že tie bábätká majú placenty dve a normálnu 

výživu a veľkosť a že je prakticky všetko v poriadku 😱 😇 

...ja neviem ako je to možné … 

 

Nebeský Ocko je milosrdný 😍 😇  

Ďakujem za modlitby počas vašich adorácií aj mimo 

nich…  
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